

FOR RELEASE



May 6, 2016

Results of May 2, 2016 School Council Election

Polls were open for the attendance areas of #9 Vanier Catholic Secondary School and #11 Watson Lake Schools on May 2 between 3 p.m. and 8 p.m.

Five candidates were elected at Vanier Catholic Secondary School:

Stella Martin	Whitehorse
Edith Elder	Whitehorse
Michael Lauer	Whitehorse
Valerie Royle	Whitehorse
Maureen Long	Whitehorse

Seven candidates were elected at Watson Lake Schools:

Meaghen Kimmitt	Watson Lake
Tiffany Lund	Watson Lake
Jennifer Anderson	Watson Lake
Scott Allen	Watson Lake
Shannon Bergeron	Watson Lake
Steve Pederson	Watson Lake
Shawna Boone	Watson Lake

Candidates were elected by acclamation in 23 other attendance areas on April 21, 2016, except in Nelnah Bessie John (Beaver Creek), where no nomination papers were filed.

A list of school council members for 25 attendance areas will be published in newspapers and on the Elections Yukon website.

- 30 -

Contact:

Dave Wilkie, Assistant Chief Electoral Officer



Phone: 667-8683 or 1-866-668-8683 (toll free)

Email: elections.yukon@gov.yk.ca

Elections Yukon is the independent, non-partisan office that conducts school council elections in Yukon.



Pour diffusion

Le 5 mai 2016

Résultats des élections des conseils scolaires tenues le 2 mai

Les bureaux de scrutin pour les élections dans la zone de fréquentation n° 9 (école secondaire catholique Vanier) et dans la zone n° 11 (écoles de Watson Lake) étaient ouverts le 2 mai, entre 15 h et 20 h.

Cinq personnes ont été élues au conseil scolaire de l'école secondaire catholique Vanier :

Stella Martin	Whitehorse
Edith Elder	Whitehorse
Michael Lauer	Whitehorse
Valerie Royle	Whitehorse
Maureen Long	Whitehorse

Sept personnes ont été élues au conseil scolaire des écoles de Watson Lake :

Meaghen Kimmitt	Watson Lake
Tiffany Lund	Watson Lake
Jennifer Anderson	Watson Lake
Scott Allen	Watson Lake
Shannon Bergeron	Watson Lake
Steve Pederson	Watson Lake
Shawwna Boone	Watson Lake

Le 21 avril 2016, des personnes ont été élues par acclamation dans 23 autres zones de fréquentation, sauf dans la zone de l'école Nelnah-Bessie-John (à Beaver Creek), pour laquelle aucune déclaration de candidature n'a été reçue.

La liste des membres des conseils scolaires pour 25 zones de fréquentation sera publiée dans les journaux et sur le site Web d'Élections Yukon.



Renseignements :

Dave Wilkie, Directeur général adjoint des élections

667-8683 ou (sans frais) 1-866-668-8683 elections.yukon@gov.yk.ca

Élections Yukon est le bureau indépendant et non partisan qui est chargé d'organiser les élections des conseils scolaires au Yukon.